

**Yellow fever**

**Peru.** An outbreak of yellow fever caused 440 cases from the first week of January 1995 up to the first week of July 1995, corresponding to an overall incidence rate of 1.87 per 100 000 population. Of the 440 cases, 169 (38.4%) died. The weekly number of cases was around 10-20 in the first 4 months of the year, then increased to a peak in the week ending 21 May and rapidly declined (*Fig. 1*). Only 1 case was reported in the week ending 9 July and the 9 cases reported in the preceding 2 weeks were scattered over 4 districts in Huánuco Department, 3 districts in Junín and 1 district in San Martín Departments. No cases of urban transmission have been documented.

**Fièvre jaune**

**Pérou.** Une flambée de fièvre jaune a causé 440 cas de la première semaine de janvier 1995 à la première semaine de juillet 1995, représentant un taux d'incidence global de 1,87 pour 100 000 habitants. Sur les 440 cas, 169 (38,4%) sont décédés. Le nombre hebdomadaire de cas était de 10-20 au cours des 4 premiers mois de l'année, atteignant un pic au cours de la semaine qui s'est achevée le 21 mai, et diminuant ensuite rapidement (*Fig. 1*). Un seul cas a été signalé au cours de la semaine qui s'est achevée le 9 juillet, et les 9 cas signalés pendant la quinzaine précédente étaient disséminés dans 4 districts du département de Huánuco, 3 districts du département de Junín, et 1 district de celui de San Martín. Aucun cas de transmission urbaine n'a été documenté.

**Fig. 1 Yellow fever cases, Peru, January-July 1995****Fig. 1 Cas de fièvre jaune, Pérou, janvier-juillet 1995**